

Styremøte Buvik Pensjonistforening onsdag 16. mars 2016 kl. 18:00

Tilstede:	Leder	Astrid Hoel Riise
	Nestleder	Liv Hegseth
	Sekretær	Birger Paulsen
	Utleieansvarlig	Tore Indbryn
	Forfall	Sylvia Hammer

- Sak 12) Astrid har etterlyst midler på kr. 2000,- fra Skaun Kommune vedr. tilskudd medlemsverving og deltagelse på Fløttardagen. Det har blitt blitt en glipp men pengene kommer. (integrering av nye innbyggere)
- Sak 13) Underholdning på medlemsmøtene fremover i forhold til hva som et ønsket og hva vi kan klare å få til. Medlemsmøte 5. mai faller på Kristi Himmelfartsdag og blir flyttet til tirsdag 3, sammen med åpen kaffe` på dagtid.
Medl. møte 7. april prøver vi å få til en avtale med en som underholder for oss.
- Sak 14) Liv ordner med oppdatering på hjemmesiden til frivilligsentralen både med det nye styret og utleie for Tangen.
- Sak 15) Vi jobber videre med å finne en vedlikeholdsansvarlig, etter fullmakt fra årsmøtet.
- Sak 16) Kontakt med Geir Belsås om prisanslag på tetting av taket, skal bli dette skal leveres like over påske.
- Sak 17) Liv sender inn søknad om kultur/driftsmidler fra Skaun komm. frist 1.4.
- Sak 18) Vedtatt å kjøpe inn JVC spiller for utleie av Tangen, flere har ønsket mulighet for dette. Pris ble satt til kr. 300,- for utleie av spiller og projektor [samlet,](#).
- Sak 19) Grasrotandelen: Tore har ordnet med dette og Birger vil få kjørt ut verve matriell på Norsk Tipping sin hjemmeside. Penger å hente med god oppslutning fra medlemmer og andre som ønsker å støtte Buvik pensjonistforening. [Sms sendes til medl m org.nr. \(gjort 18-3\)](#)
- Sak 20) Forespørsel om busstur til sommeren taes opp på møtet 7. april, forespørsel fra hørselslaget om felles opplegg.

- Sak 21) 17. mai: vi fortsetter samme opplegget som tidligere år. Birger tar seg av tale ved bautaen og blomsternedleggelse. Vi føler fortsatt ansvar for dette da det var pensjonistforening som fikk satt opp bautaen i sin tid.
- Sak 22) Metusalemfestivalen og annen seniorkultur: Kulturetaten inviterer til møte i Børsa 30 mars kl 9:00, Liv og Astrid stiller.
- Sak 23) Lesekrok/lydbok, Liv har invitert deltakere og starter med denne aktiviteten - Bokhjørnet den 31-3.
- Sak 24) Lyddemping i taket: Tore og Birger jobber videre med saken.
- Sak 25) Diskutert hvordan markedsføre oss mot firma/lag og foreninger vedr. utleie av Tangen, særlig midt i uka dag og kveld. Vi har dette fortsatt på agendaen.
- Sak 26) Styremøter: Vi satser som tidligere, møter på tirsdag fra kl. 09:00 til 10:30,
- Sak 27) Vårrengjøring ute/inne settes til torsdag **26. APRIL.**
- Sak 28) Følgende deltok på hjertestarter kurs 1.3.: Gunda Lereggen, Per Aage Estenstad, Audun Johansen, Ragnar Nyland, Aase Størseth, Sverre Vatn, Tore Indbryn, Kari Kristin Ofstad, Kåre Haugen, Gunn May Paulsen, Birger Paulsen og Einar Riise.

Møtet hevet kl 21:00

Sekr.

Birger Paulsen